
Our focus is to balance our interests of our employees, clients 
and stakeholders. Work in a manner which takes into consider-
ation the mutual benefits and resultant success. Our solutions are 
carefully tailored combining intellectual property, emotional intel-
ligence and technology that achieve real business results.

ALZWIAH 
GROUP
COMPANY 
FOR OIL SERVICES



OUR SERVICES INCLUDED 
WITH CONSTRUCTUIN, 
SUPPLYING, EQUIPMENT 
RENTAL SERVICES, MANPOWER 
SUPPLY, INDUSTRIAL MATERIAL 
SUPPLY, SCAFFOLDING 
MATERIALS SUPPLY & 
ERECTION , IT SERVICES AND 
COLLECTIVELY PARTICIPATING 
FOR PROJECT WORKS 
WHICH INCLUDES CIVIL, 
MECHANICAL, IT, ELECTRICAL 
&INSTRUMENTATION.
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Al-Zwaih Group  Company is an Iraqi company established 
in 2004 that specializes in Oil Services, logistics services, 
and oil field preparation work.

In addition to general contracting works, which include 
civil works, mechanical and electrical services, maintenance 
works and general trade.

We provide leadership in the field by focusing on techno-
logical innovations, seeking advances in basic knowledge 
and taking a systems perspective. We concentrate our ef-
forts on quantitative and analytical approaches, and the de-
velopment and or use of appropriate tools and technology.

THE COMPANY’S CAPITAL
1.000.000.000 ONE BILLION IRAQI DINARS
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رأسمال الشركة 
1.000.000.000 مليار دينار عراقي
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We aspire always be the first choice among companies with innovative solutions and a 
solid background in the field of business completed with in-depth and rich knowledge in 
the field of General Trading and Contracting  In addition to construction at the local level 
and the company must rely on its own resources and capacity available to it to commit to 
any contract of any kind and whatever its level and commitment to security, safety and 
preservation On the environment, and we strongly believe that it is necessary to meet 
each challenge with a unique response, and therefore consider each work as a new chal-
lenge to improve for the better. 

مقدمة عن الشركة 
شركة مجموعة الزوية للمقـاولات العامة شركة عراقية تأسست عام 2004 متخصصة 

في الخدمات النفطية  والخدمات اللوجستية وأعمال تجهيز الحقول النفطية.

والخدمات  المدنية  الأعمال  تشمل  والتي  العامة  المقاولات  أعمال  إلى  بالإضافة 
الميكانيكية والكهربائية وأعمال الصيانة والتجارة العامة.

التكنولوجية،  الابتكارات  على  التركيز  خلال  من  المجال  هذا  في  الريادة  نقدم  نحن 
والسعي لتحقيق التقدم في المعرفة الأساسية واتخاذ منظور النظم. نحن نركز جهودنا 
على الأساليب الكمية والتحليلية، وتطوير و/أو استخدام الأدوات والتكنولوجيا المناسبة.

نطمح دائما أن نكون الخيار الأول بين الشركات ذات الحلول المبتكرة وخلفية صلبة في 
العامة والمقاولات  التجارة  المكتملة بمعرفة متعمقة وغنية في مجال  مجال الأعمال 
الشركة الاعتماد على مواردها  المحلي ويجب على  المستوى  البناء على  إلى  بالإضافة 
الخاصة وقدراتها المتاحة لها للالتزام بأي عقد من أي نوع ومهما كان مستواه والتزامها 
بالأمن والسلامة والحفاظ على البيئة، ونؤمن بشدة أنه من الضروري مواجهة كل تحدٍ 
باستجابة فريدة من نوعها، ولذلك نعتبر كل عمل بمثابة تحدي جديد للتحسين نحو الأفضل.

رأسمال الشركة 
1.000.000.000 مليار دينار عراقي
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CEO 
MESSAGE

 Barzan J. Mohammaed
Managing Director

We are delighted to express our wish and willingness to cooperate with you in im-
plementing all projects according to the technical specifications , also our readiness to 
provide you with all your needs of material , tools , equipment from the best of global 
known origins , hoping that we participate on the campaign of reconstructing Iraq.

We are confident that you will find that what we expressed above is suitable to fulfill 
your demands looking forward for our common working in the future projects.

كلمة المدير المفوض 
حسب  المشاريع  كافة  تنفيذ  في  معكم  للتعاون  واستعدادنا  رغبتنا  عن  نعرب  أن  يسعدنا 
المواصفات الفنية، كما نستعد لتزويدكم بكافة احتياجاتكم من المواد والأدوات والمعدات 
من أفضل المناشئ العالمية المعروفة، آملين أن نكون عند حسن ظنكم. المشاركة في حملة 

إعادة إعمار العراق.
ونحن على ثقة من أنكم ستجدون أن ما عبرنا عنه أعلاه مناسب لتلبية مطالبكم ونتطلع إلى 

عملنا المشترك في المشاريع المستقبلية.
برزان جاسم محمد 

المدير المفوض
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CEO 
MESSAGE

رسالة الشركة 
والخدمات  العامة،  المقاولات  من  والخاص  العام  القطاعين  عملاء  احتياجات  نلبي  نحن 
المدنية  والأعمال  التحتية  والبنية  البناء  واعمال  النفطية  الحقول  في  والعمل  اللوجستية، 
وقدراتنا  الزمن،  من  لعقود  الممتدة  وخبرتنا  المحترف،  فريقنا  والكهربائية.  والميكانيكية 
المحسنة، وشبكة واسعة من الشركاء، وأحدث التقنيات، والالتزام بالجودة والاستدامة، تجعلنا 

أحد مقاولي البناء الأعلى تصنيفًا في المنطقة.
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Company›s Message 
We cater to the public and private sector client needs of a General Contracting, logis-

tics services, and oil field  work. building, infrastructure, civil, mechanical, and electrical 
works. Our professional team, decades-long experience, enhanced capabilities, an ex-
tensive network of partners, state-of-the-art technologies, and commitment to quality 
and sustainability make us one of the most highly-ranked construction contractors in 
the region..
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We have a team of highly skilled engineers who can pro-
vide you with the best possible solution for your business 
needs. Whether you need help with product development, 
project management, or any other engineering service, we 
can assist you. Contact us today to learn more about our 
engineering services and how we can help you grow your 
business.

Al-Zwaih Group  Company meets its customer expecta-
tions with higher engagement, finding a way to do things 
faster & better with full potential and in more cost-effective 
ways.

VI
SI

ON
 &

 M
IS

SI
ON
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VISION 
Al-Zwaih Group  vision is established to be one of the lead contractors in 

Iraq for executing the most modern technological solutions for structural 
and infrastructure works. 

MISSION
Al-Zwaih Group  mission is to be a company that creates value for its 

customers. We will continue to focus on the demands of our customers in 
order to exceed their expectations and provide systematic solutions with 
consideration of cost optimization and optimum duration.

مهمتنــــــــا
التركيز على  الزوية هي أن تكون شركة تخلق قيمة لعملائها. سنواصل  مهمة مجموعة 
التكلفة  تجاوز توقعاتهم وتقديم حلول منهجية مع مراعاة تحسين  أجل  طلبات عملائنا من 

والمدة القياسية.

رؤيتنــــــــــا
تأسست رؤية مجموعة الزوية لتكون واحدة من المقاولين الرئيسيين في العراق لتنفيذ أحدث 

الحلول التكنولوجية للأعمال الإنشائية والبنية التحتية.

Our Values
TRANSPARENCY : Our most appreciated values is Transparency with all our clients, 

customers, partners, and stuff. That helps us to ensure our continued success and reach-

ing our vision and to success in our mission.

DEVELOPMENT:  We believe in Development to ensure co continued success by devel-

oping our team and stuff to be updated to the high standard.

OBLIGATION: We obligated to introduce our best for our projects and keep our high 

quality and quick performance
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HUMAN 
RESOURCES
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Al-Zwaih Group  Co. believes that every                                
organization’s strength depends largely on the 

quality of its human resources.
With this in mind, we always aim to maintain a proactive work environment where our em-

ployees are always valued, nurtured, and empowered to fuel theirselves in being part of Al-
Zwaih Group  Co.

Recognizing the potential in individuals is the first step we take to welcome new talents, and 
because Al-Zwaih Group  Co. recruits of talented individuals from different cultural and geo-
graphical backgrounds, we have created a work environment characterized by innovation and 
diversity.

Executive Director

Deputy Executive 
Director Contracts Manager

Bussiness 
Development Manager

Offices

Finance 
Manager

Adminstration 
Manager

Logistices

Projects control 
Dep.

HSE 
Dep.

Formans 

Decuments 
control Dep.

QA/QC 
Dep.

Surveyors 
Projects 
Engineers

Labors

Finance 
Officers

Procurment 
team

Projects manager

كوادر الشركة  
تؤمن شركة مجموعة الزوية أن قوة كل منظمة تعتمد إلى حد كبير على جودة مواردها البشرية. ومن 
هذا المنطلق، نهدف دائمًا إلى الحفاظ على بيئة عمل استباقية حيث يتم دائما تقدير موظفينا ورعايتهم 
وتمكينهم من تغذية أنفسهم بكونهم جزءًا من شركة مجموعة الزوية. إن إدراك الإمكانات الكامنة لدى 
تقوم  الزوية  مجموعة  شركة  ولأن  الجديدة،  بالمواهب  للترحيب  نتخذها  التي  الأولى  الخطوة  هو  الأفراد 
بتوظيف أفراد موهوبين من خلفيات ثقافية وجغرافية مختلفة، فقد أنشأنا بيئة عمل تتميز بالابتكار والتنوع.
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OUR 
SERVICES

01

OIL & GAS SERVICES



13A L Z W IA H  G ROU P  C OM PA N Y



14A L Z W IA H  G ROU P  C OM PA N Y

We are an active and a leading engineering services company with a 
diversified range of products and services that cater to a broad range of 
industries, including the oilfields, refineries, petrochemicals and water & 
power generation industries.

We have a strong commitment to quality and excellence, and our team 
of highly skilled and experienced professionals strive to provide the best 
possible solutions to our client’s needs. Our products and services are reli-
able, cost-effective and backed by a team of experts who are always ready 
to offer support and assistance.

OIL & GAS SERVICES
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خدمــــــات حقـــــول النفــــط والغـــــاز 
نحن شركة خدمات هندسية نشطة ورائدة مع مجموعة متنوعة من المنتجات والخدمات التي 
تلبي مجموعة واسعة من الصناعات، بما في ذلك حقول النفط والمصافي والبتروكيماويات 

وصناعات توليد المياه والطاقة.
لدينا التزام قوي بالجودة والتميز، ويسعى فريقنا من المهنيين ذوي المهارات العالية والخبرة 
إلى تقديم أفضل الحلول الممكنة لاحتياجات عملائنا. منتجاتنا وخدماتنا موثوقة وفعالة من 

حيث التكلفة ومدعومة بفريق من الخبراء المستعدين دائمًا لتقديم الدعم والمساعدة.
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Oil Field Development
Our experience in the oil field development will cover the following ser-

vices:

CPF & WELL PAD CONSTRUCYION
Are you looking to enter to or expand into the natural gas & oil field 

CPF/ Wells market if so, can help. We have experience in the fields and 
services, engineering and site contracting services, crushed stone quarries 
and concrete in the asphalt batch plant, Steel Structure fireproofing, AG/
UG Piping. Our services focus on safety for your site, primarily and we will 
provide the latest technology and services to ensure there are on leaks or 
accidents associated with your job site. Since Al-Zwaih Group  Companyis 
a company dedicated to preserving the environment, as well as careful 
use of natural resources, we will make a perfect partnership when it comes 
to constructing your natural gas or oil well pad. Provides a full line of en-
gineering, materials and construction services when we undertake your 
project. 

تطوير حقول النفط
ستغطي خبرتنا في تطوير حقول النفط الخدمات التالية:

تطوير وصيانة )ويل باد( رؤوس الابار
إذا   CPF / Wells النفط  وحقول  الطبيعي  الغاز  سوق  في  التوسع  أو  للدخول  تتطلع  هل 
النفطية، وخدمات  والخدمات  المجالات  خبرة في  لدينا  يساعدك.  أن  يمكن  الأمر كذلك،  كان 
الهندسة ومقاولات الموقع، والهياكل الفولاذية المقاومة للحريق، وأنابيب AG/UG. تركز 
خدماتنا على سلامة موقعك في المقام الأول، وسوف نقدم أحدث التقنيات والخدمات لضمان 
عدم وجود تسربات أو حوادث مرتبطة بموقع عملك. نظرًا لأن شركة مجموعة الزوية هي 
الطبيعية، فسوف  للموارد  الدقيق  الاستخدام  عن  البيئة، فضلًا  على  للحفاظ  شركة مكرسة 
الخاصة بك.  النفط  أو  الطبيعي  الغاز  آبار  ببناء منصة  نقيم شراكة مثالية عندما يتعلق الأمر 

توفر مجموعة كاملة من خدمات الهندسة والمواد والبناء عندما نقوم بتنفيذ مشروعك..
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Speed of Pipeline Construction
The speed at which pipeline are built is one of the more serious con-

straints in preventing impacts. Most bog infrastructure takes many years 
to plan and build. Completion of pipelines on the other hand often takes 
24 to 36 months. This means it is even more important for the pipelines to 
begin as soon as the pre feasibility planning begins. Route selection, the 
main means of reducing impacts is often one of the first items planning by 
the engineers, we offer these to help services both turn –key-from design 
to done and individually, so whatever your level of need we are here to 
help you gat drilling, quickly and painlessly. 

سرعة بناء خطوط الأنابيب
تعد السرعة التي يتم بها بناء خطوط الأنابيب أحد القيود الأكثر خطورة في منع التأثيرات. 
تستغرق معظم البنية التحتية للمستنقعات سنوات عديدة للتخطيط والبناء. من ناحية أخرى، 
أنه من الأهم  36 شهرًا. وهذا يعني  إلى   24 الأنابيب من  غالبًا ما يستغرق إكمال خطوط 
الوسيلة  وهو  المسار،  اختيار  للجدوى.  المسبق  التخطيط  بدء  بمجرد  الأنابيب  خطوط  تبدأ  أن 
المهندسون،  لها  يخطط  التي  الأولى  العناصر  أحد  يكون  ما  غالبًا  التأثيرات  لتقليل  الرئيسية 
ونحن نقدم هذه للمساعدة في الخدمات سواء كانت جاهزة للتنفيذ من التصميم إلى التنفيذ 
أو بشكل فردي، لذلك مهما كان مستوى حاجتك فنحن هنا لمساعدتك في مشاريعك بسرعة 

وبدون مشاكل.
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EPC contract support
Includeing of Engineering, Procurement, Construction & Installation Engi-

neering to oil and gas section Our total engineering concepts incorporates 
idea to oil and gas section is scheme and detailed plan, dynamic commis-
sioning and EPC contract support.

Our multidisciplinary groups consist of mechanical support, electrical 
control and instrumentation, process, HVAC, civil, structural and architec-
tural plan. In setting aside the effort to truly comprehend project drivers 
we guarantee projects effectively move past the ‘planning phase’ and cre-
ate inventive solutions that improve safety and productivity.

تنفيذ عقود هندسة المشتريات
مفاهيمنا  تتضمن  والغاز،  النفط  لقسم  والتركيب  والبناء  المشتريات  هندسة  ذلك  في  بما 
التفصيلية  والخطة  لها  المخطط  الفكرة  وهي  والغاز  النفط  لقسم  الإجمالية  الهندسية 

.EPC والتشغيل الديناميكي ودعم عقود
تتكون مجموعاتنا متعددة التخصصات من الدعم الميكانيكي، والتحكم الكهربائي والأجهزة، 
المبذول  الجهد  خلال  ومن  والمعمارية.  والهيكلية  المدنية  والخطة  والتكييف،  والعمليات، 
لفهم محركات المشروع حقًا، فإننا نضمن أن المشاريع تتجاوز “مرحلة التخطيط” بشكل فعال 

وإنشاء حلول مبتكرة تعمل على تحسين السلامة والإنتاجية..
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OUR 
SERVICES

02

GENERAL CONTRACTING  
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GENEAL CONTACTING  
SERVICES
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الاعمال المدنية والانشائية  
تقوم شركة مجموعة الزوية بتوظيف مهندسين ذوي كفاءة عالية في خدمات إصلاح وترميم 
المباني والمرافق العامة والطرق والجسور. تمتلك الشركة عدد من المهندسين المحترفين 
والهندسي  المعماري  التصميم  إعادة  في  خبرة  لديهم  الهندسية  التخصصات  كافة  في 
للمشاريع وإعداد جداول الكميات للتصميمات الهندسية والإلتزام باللوائح والمعايير الحديثة. 
ومواد  والحديد  الأسمنت  مثل  البناء  أنواع  لجميع  البناء  مواد  استيراد  على  القدرة  لدينا 
العربية  الشركات  الجيد مع  التعاون  المستوردة من شركات عالمية معروفة.  الجاهزة  البناء 
والعالمية المتخصصة في مجالات الترميم والإسكان التجاري وبناء البنية التحتية. كما قامت 
الشركة بتصميم الهياكل الفولاذية الكبيرة والأتريوم الكبير بجميع أنواعه وتركيب وتوريد 

الجملونات والجمالونات والأبراج والكرفانات.

Civil Works:
Al-Zwaih Group  Co. Employs highly qualified engineers in repair and 

restorations services of building, public facilities, roads and bridges . The 
company has a number of professional engineers in all engineering dis-
ciplines they have experience in architectural and engineering redesign 
of projects, preparation of Bill of Quantities for engineering designs and 
complying to regulations and modern standards. We have ability to im-
port construction materials for all building types, such as cement, steel 
and ready mad construction materials imported form well known glob-
al companies. Established good cooperation with Arab and international 
companies specialized in the fields of renovation and commercial housing 
and building infrastructure. The company also designed the large steel 
structures and large atrium of all kinds, installation and supply of gable, 
truss, towers and caravans.
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الاعمــــــال الكهربائيـــــة 
إعادة التأهيل والتشغيل. بما في ذلك تصميم وتوريد المعدات والأعمال المدنية والتركيبات 
والاختبار والتشغيل لأنواع مختلفة من محطات الجهد المتوسط والمنخفض ومحولات الجهد 

المتوسط والمنخفض وخطوط الطاقة 11 ك.ف.
تمتد قدرتنا على توريد أنواع مختلفة من معدات الجهد العالي والمتوسط والمنخفض: -

• محولات	
• الكابلات والأسلاك	
• المكثفات	
• العوازل	
• أعمدة	
• لوحات المفاتيح والمفاتيح الكهربائية	
• المحطات الفرعية	

Electrical Distribution and Street Transformers:
 Rehabilitation and Extension. Including design, supply of equipment, 

civil works, installations, testing and commissioning for different types of 
Medium and Low Voltage Substations, Medium and Low Voltage Trans-
formers, and Power Lines 11 KV. Our ability extends to supply different 
types of High, Medium and Low Voltage Equipments:-

•	 Transformers 
•	 Cables & Wires 
•	 Capacitors 
•	 Insulators 
•	 Poles 
•	 Switchboards & Switchgear 
•	 Sub-Stations
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COMPANY DOCUMENTS
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COMPANY DOCUMENTS
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